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  نظر نلسون ماندلا درباره امام خميني)ره(
صفحه اينس��تاگرامي حضرت ام��ام خميني)ره( با انتش��ار 
عكس نوشتي از نظر نلس��ون ماندلا درباره امام خميني)ره( 
نوش��ت: نلس��ون ماندلا، رهبر آفريق��اي جنوب��ي: او يكي از 
قهرماناني بود كه ما با اتكاي بر آن به مبارزه ضدآپارتايد خود 
ادامه داديم. امام خميني نه تنها رهبري بزرگ ب��راي ايران بلكه رهبري براي 

تمامي نهضت هاي آزادي بخش جهان به شمار مي رفت. 
----------------------------------------------------------

 چرا آيت الله طالقاني مخالف بازرگان بود؟
صفحه اينستاگرامي مركز اس��ناد انقاب اس��امي روايتي از انتخاب بازرگان 
به نخست وزيري دولت موقت را منتش��ر كرد: پس از ورود امام به كشور و لزوم 
شكل گيري دولت موقت، ش��وراي انقاب مهندس مهدي بازرگان را به عنوان 
رئيس كابينه دولت موقت معرفي كرد و امام نيز حكم نخست وزيري او را صادر 
كردند اما چنانكه در كتاب »آيت الله طالقاني و گروه هاي سياس��ي« كه توسط 
مركز اسناد انقاب اسامي منتشر شده آمده است، همچون حضرت امام، آيت الله 
طالقاني نيز با نخست وزيري بازرگان موافق نبود، البته پس از انتخاب بازرگان، 
امام و آيت الله طالقاني چاره اي جز تأييد، حمايت و همكاري ندانستند. آيت الله 
طالقاني پس از پايان جلسه مدرسه رفاه به بعضي از اعضاي دفتر و خانواده اش 
گفته بود: »مسئله  تعيين مهندس بازرگان به عنوان نخست وزير مطرح بود. من 
به هر حال تأييد كردم ولي به نظر من بازرگان به درد اين كار نمي خورد. ايشان 
آدم خوبي است ولي مرد قاطع و مديريتي براي پيشبرد انقاب نيست. به نظر من 

ايشان مي تواند به عنوان وزير انتخاب شود نه نخست وزير يك دولت انقابي.«
----------------------------------------------------------

 خدا را شكر برجام هست!
مجتبي دانش طلب در توئيتي نوشته: گوشت هست اما قيمتش 
نجومي است، گوشت نجومي تنها به درد كساني مي خورد كه 
»حقوق نجومي« مي گيرند يا »اماك نجومي« دارند، بقيه بايد 
خدا را شكر كنند كه هست، خدا را شكر كه هست و آنها مي خورند، خدا را شكر 
كه بازارمان از گوشت و مرغ خالي نيست، خدا را شكر كه برجام هست، روحاني 

هست، ظريف هست.
----------------------------------------------------------

  اگر دولت نظارت مي كرد
حسين كازروني نوش��ته: نظارت، نظارت، نظارت. اگر اين سه كار مهم را دولت 
انجام مي داد وضع اقتصاد و معيشت اين نبود! در جريان بازرسي تيم دادستاني 
تهران مشاهده شد؛ احتكار 7هزار كيلو گوشت گوس��اله دولتي در ستارخان. 

متهم دستگير شد. 
----------------------------------------------------------

  مخالفم اما رأي مثبت مي دهم!
محمدصالح مفتاح در توئيتي نوشته: مقصودي، نماينده سبزوار به عنوان مخالف 
وزير پيشنهادي بهداشت صحبت كرده و تأكيد مي كند: من و همه نمايندگان با 

رأي قاطع به وزير پيشنهادي شما رأي مثبت مي دهيم! زيبا نيست؟!
----------------------------------------------------------

 سر ديگر احتكار، مسئول دولتي است
 دادستاني تهران فردي را كه 7 هزاركيلو گوشت دولتي را احتكار كرده  بازداشت 
نموده! اگر يك سر اين ماجرا، فرد احتكاركننده است، سر ديگر آن، مسئول دولتي 
است كه اين مقدار گوشت را تحويل داده! براي همينه كه بعضاً حس مي كنيم 

اتفاقات تلخ اين روزها عمدي ا ست!
----------------------------------------------------------

 خلاصه سياست ورزي يك طبقه خاص
محمدجواد محمدزاده نوش��ته:  1- بعضي بخش هاي برجام را نفهميدم اما به 
ظريف و صالحي اعتماد ك��ردم. 2- برجام توافق خوبي ب��ودَ، چون وعده هاي 
خوبي دادند هرچن��د عمل نكردند. اين دو جمله عل��ي مطهري نماد و خاصه 

سياست ورزي طبقه مدعي متوسط در ايران است؛ بيسوادي و لجاجت. 
----------------------------------------------------------

 بيانيه اروپايي فقط ابراز تأسف كرد
 رسول فاحتي در توئيتي نوشته: بيانيه اتحاديه اروپا در قبال ايران: 

1( از ايران مي خواهد FATF را تصويب  كند.
 2( از نقش ايران در تنش هاي منطقه ابراز نگراني كرده.

۳( موشك هاي بالستيك نقض قطعنامه 22۳1 است.
۴( حقوق بشر در ايران نگران كننده و متهم به اعمال تروريستي در اروپا.

 5( ابراز تأسف از تحريم هاي جديد امريكا.
----------------------------------------------------------

 تعهدات غيررسمي؟!
 FATF فرشاد مهدي پور در توئيتي نوشته: بيانيه اروپا ميگه ايران براي اجراي
تعهد داده و الان بايد فقط قوانينش رو تصويب كنه. شما يادتون نمياد؛ تير ۹۶ 
و يه ماه بعد از انتخابات، دولت جناب روحاني اي��ن تعهد رو داده و همين الانم 
داره اجرا ميشه، گير كار فقط رسمي نشدنشه كه با افزايش قيمت گوشت و نرخ 

ارز، اين كارم ميشه. 

نماينده مردم لنجان در مجلس: 
 رئيس جمهور همان حرف هاي مخالفان اوليه 

برجام را مي زند 
نماين�ده م�ردم لنج�ان در مجل�س ش�وراي اس�لامي گف�ت: آق�اي 
رئيس جمه�ور! صادقان�ه از م�ردم عذرخواهي كني�د، امروز ش�ما همان 
حرف ه�اي مخالفان اولي�ه برجام را مي زني�د ولي آه از ي�ك عذرخواهي 
س�اده ك�ه در آن زم�ان آنه�ا را ب�ه عناوي�ن مختل�ف مته�م كردي�د.
 به گزارش فارس، محس��ن كوه  كن در نطق ميان دستور خود در نشست علني 
روز گذش��ته مجلس گفت: امروز بعد از ۹ ماه وقت كشي و بيان حرف هاي ضد 
و نقيض، با انتخ��اب روز 12بهمن براي صدور بياني��ه اي كه چگونگي SPV را 
تبيين مي كرد، اروپايي ها اعام موضع كردند. به كشورهاي اروپايي از تريبون 
خانه ملت اعام مي كنم، زمان ديكته گفتن شما سپري شده، براي ناداني شما 
همين بس كه ۴0سال است اين نظام اسامي و ويژگي هاي آن را نشناخته ايد، 
تجربه ۴0ساله انقاب اسامي و نظام اسامي به شما حكم مي كند كه بايد يك 
واقعيت اجتناب ناپذير به نام جمهوري اسامي ايران را در اين منطقه حساس و 

استراتژيك دنيا بپذيريد و از دشمني آشكار و پنهان با آن بپرهيزيد. 
كوه كن اضافه كرد: آنچه ش��ما انجام داديد براي ما بدون دستاورد نبود و ايمان 
مردم ما را از هر جناح  به تيزبيني هاي رهب��ري عزيز نظام و انقاب كه بالا بود، 
بالاتر برد. امروز دستاورد همه اقشار جامعه از نخبگان جامعه گرفته تا افراد عادي 
اين است كه با زبان مذاكره و خنده و اميد واهي بس��تن به حرف هاي خالي از 
صداقت و تعهد انساني غربي ها نمي شود اميدوار بود. ملت شريف ايران اسامي از 
ياد نمي برد دولت مستبد و موذي انگلستان، چند ده سال پيش با به وجود آوردن 

قحطي مصنوعي، نيمي از جمعيت آن وقت ايران را به كام مرگ فرستاد. 
نماينده مردم لنجان در مجلس شوراي اسامي اظهار داشت: دولت از ياد نبرده است 
شماها تمام قد از رژيم مستند و وابسته پهلوي حمايت كرديد، ملت از ياد نبرده شما 
در چند سال دفاع مقدس از هر گونه كمك به صدام معدوم دريغ نكرديد، ملت بايد 
بپرسد در تاريخ ارتباطات با غرب قبل و بعد از انقاب كجا و در چه مقطعي در كنار 
مردم و منافع آن بوديد.  وي افزود: از دولت و مسئول ديپلماسي كشور درخواست 
دارم لحظه اي درنگ كنند و بيابند روح امامي كه در سالروز ورودش به ايران اسامي 
چگونگي SPV را اعام كردند، چه انتظاري از آنها دارد.  كوه كن در پايان خاطرنشان 
كرد: به رئيس دولت متذكر مي شوم صادقانه از مردم عذرخواهي كند، شما مقبوليت 
خود را از مردم داريد، به مردم بگوييد به برجامي اميد واهي بستيد و حل مشكات 
آب و نان و ازدواج جوانان را در گرو اجراي برجام ديديد كه اشتباه كرديد. امروز شما 
هم حرف هاي مخالفان اول برجام را مي زنيد ولي آه از يك عذرخواهي ساده كه در 
آن زمان آنها را به عناوين مختلف متهم كرديد، اشتباه خود را با ورود انقابي و وقت 

گذاشتن براي كاهش مشكات معيشتي مردم جبران كنيد. 

عض�و كميس�يون امنيت مل�ي و سياس�ت خارجي 
مجلس گفت: اس�تاني ش�دن انتخاب�ات راه را براي 
پولداره�ا و رايزن ه�ا ب�ه مجل�س هم�وار مي كند. 
به گزارش مهر، در جلس��ه علني ديروز مجلس ش��وراي 
اسامي و در جريان بررس��ي ماده ۳ طرح اصاح موادي 
از قانون انتخابات مجلس شوراي اسامي مبني بر حذف 
ماده مربوط به استاني شدن انتخابات، مجتبي ذوالنور در 
موافقت با حذف ماده مربوط به استاني شدن انتخابات، 

گفت: در شهرهاي كوچك مردم روي كانديداها شناخت لازم را دارند اما 
با استاني شدن انتخابات تعداد كانديداها بسيار افزايش مي يابد و امكان 
شناخت كافي درباره آنان وجود نخواهد داشت.  وي افزود: اگر انتخابات 
استاني شود، شناخت مردم از كانديداها صرفاً بر مبناي ليست ها خواهد 
بود و افرادي كه هميشه اهل رايزني، خودنمايي و لابي گري هستند روي 
كار مي آيند.  عضو كميسيون امنيت ملي مجلس تصريح كرد: با استاني 
شدن انتخابات يا افراد بايد به جريان هاي سياسي آويزان شوند كه پس 
از انتخاب هم قطعاً فردي مس��تقل و عدالتخواه نخواهند بود و بايد در 

راستاي اهداف آن جريان سياسي حركت كنند يا در غير 
اين صورت كانديداها بايد اينقدر پول داشته باشند كه در 
سطح اس��تان تبليغات كنند كه در نتيجه افرادي پولدار 
سر كار مي آيند و بايد صرفاً در زمان نمايندگي شان وامدار 
افرادي باشند كه آنان را با قدرت پول به مجلس برده اند.  
ذوالنور تأكيد كرد: با اس��تاني شدن انتخابات، شهرهاي 
كوچك رها مي شوند، چراكه كساني كه وابسته به پولدارها 
هستند، لازم نمي دانند به شهرهاي كوچك و مشكات 
مردم رسيدگي كنند، زيرا پش��توانه سياس��ي و قدرت و ثروت زيادي 
دارند، در حالي كه دلگرمي مردم در شرايط فعلي اين است كه مي توانند 
مشكاتش��ان را با نمايندگان خود مطرح كنند و ما نبايد اين ارتباط را 
قطع كنيم.  عضو كميسيون امنيت ملي مجلس گفت: نمايندگاني كه به 
صورت ليستي و با رأي انبوه بالا مي آيند، قطعاً نمي توانند ارتباط خوبي 
با بخش هاي دورافتاده كشور داشته باشند و چرا ما مي خواهيم فضايي را 
ايجاد كنيم كه مردم صرفاً با اعتماد به پولدارها و ليست هاي سياسي رأي 

دهند.   همچنين دعواهاي قومي از اين طريق افزايش مي يابد.

عضو كميسيون آموزش و تحقيقات مجلس 
گفت: مسئولان كشور و مجمع تشخيص 
مصلحت نظ�ام بايد پاس�خ كوبنده اي به 
تحقير ملت ايران از س�وي اروپا بدهند. 
به گ��زارش مه��ر، در ادامه جلس��ه علني 
روز گذش��ته مجلس ش��وراي اس��امي 
محمدمهدي زاهدي نماينده مردم كرمان 
در نطق ميان دس��تور ضمن تسليت ايام 

فاطمي��ه)س( گفت: مدتي اس��ت غرب گرايان ب��ا ولع و 
اشتياق و تبليغات و وعده باز ش��دن كانال مالي اروپايي 
SPV را مطرح مي كنند اما ام��روز INSTEX يك بحث 
انحرافي است. اروپا در قالب INSTEX بدون اينكه نفت 
ايران را بخرد و بدون اينكه اج��ازه دهد تبادل مالي بابت 
كالاهاي تحريمي ص��ورت گيرد صرفاً اجازه داده اس��ت 
ما از آنها دارو و غ��ذا بخريم.  زاهدي تصري��ح كرد: همه 
مي دانند بيش از ۹5درصد داروي مورد نياز كشور به بركت 

انقاب اسامي در داخل توليد مي شود. اگر 
غرب گرايان افراطي نمي دانند، بدانند ايران 
و همه دنيا مواد اوليه دارو را از چين و هند 
وارد مي كنند، لذا اروپا در اين سازوكار جديد 
چه مي خواهد بكند. اروپا شرط گذاشته كه 
INSTEX وقتي اجرايي خواهد ش��د كه 
مذاكرات موشكي انجام شود و موضوعات 
مربوط به FATF پالرمو و CFT حل شود.  
زاهدي تصريح كرد: اين ش��روط دخالت در امور داخلي 
ايران است. امروز امكان ندارد بحثي در منطقه بدون حضور 
ايران به نتيجه برسد. ما اين تحقير اروپاييان را محكم پاسخ 
خواهيم داد. ملت ايران اجازه نخواهد داد اينگونه اروپاييان 
با ما بازي كنند.  وي خاطرنش��ان كرد: مسئولان كشور و 
دولتمردان، مجلس و مجمع تشخيص مصلحت نظام بايد 
جواب كوبنده اي به اين تحقير ملت ايران توسط اروپايي 

بدهند كه ان شاءالله خواهند داد. 

ذوالنور: استاني شدن انتخابات 
راه را براي پولدارها  فراهم مي كند

 زاهدي:  مسئولان كشور 
به اقدامات  تحقيرآميز اروپا پاسخ بدهند

پيش�رفت هاي اي�ران بع�د از پي�روزي انقلاب 
اس�لامي تنها ب�ه حوزه ه�اي نظام�ي، دفاعي، 
هس�ته اي و پزش�كي و... مح�دود نمي ش�ود 
و حوزه ه�اي مربوط به س�ايبري، ماه�واره اي و 
مخابرات را نيز ش�امل مي ش�ود. طي سال ها و 
ماه هاي اخي�ر نيز بارها علاوه ب�ر مقامات غربي 
مراكز و مؤسس�ات تحقيقات�ي و آينده پژوهي 
غربی از پيش�رفت هاي چش�مگير كش�ورمان 
در چنين عرصه هايي س�خن به مي�ان آورده و 
حتي از اين پيش�رفت ها به عن�وان يك تهديد 
دامن�ه دار عليه مناف�ع امري�كا ي�اد كرده اند. 
»دستيابي ايران به اطاعات محرمانه امريكا« عنواني 
است كه يكي از انديشكده هاي امريكايي براي شرح 
پيشرفت هاي ايران در حوزه سايبري براي گزارش 
خود انتخاب كرده اس��ت و در آن ب��ا دلايل مختلف 
تاش كرده اثب��ات كند كه گام گذاش��تن ايران در 
اين مسير منافع عيني امريكا را تضعيف خواهد كرد. 
انديش��كده امريكايي هريتيج در تحلي��ل و ارزيابي 
تهديدات بالقوه جهاني در حوزه سايبري براي امريكا 
در پوشش اعتراف به قدرت روزافزون سايبري ايران 
اذعان مي كند: »جمهوري اس��امي اي��ران، چين، 
روسيه و كره ش��مالي با بهره گيري از تاكتيك هاي 
سايبري خود توانسته اند به اطاعات و زيرساخت هاي 
حياتي امريكا نفوذ كنند. آنها با تس��لط و اشراف بر 
رسانه هاي جمعي توانسته اند در ادراك سازي، تغيير 
رفتار و تصميم س��ازي در بين مردم امريكا اثرگذار 
باشند، بنابراين با ادغام ساختار ديجيتالي در زندگي و 
كسب و كار امريكايي ها، قطعاً آنها دسترسي بيشتري 

به اطاعات محافظت شده ما خواهند داشت.«
نيم نگاهي به دستاوردهاي انقاب اسامي در حوزه 
فضاي مجازي نشان مي دهد ايران نتايج قابل قبولي 
كه آمارها آن را هم رده با بس��ياري از كش��ورهاي 
پيشرفته دنيا نش��ان مي دهد به دست آورده است. 
پيشرفت مخابرات در عرصه هاي ماهواره اي، نظامي 
و سايبري جلوه اي از پيشرفت در حوزه فناوري هاي 

نوين است.  

   اعترافات پيوسته
اسفندماه س��ال گذش��ته بود كه انديشكده كارنگي 
در يادداش��تي با اش��اره به اينكه ق��درت جمهوري 
اس��امي ايران در حوزه س��ايبري نيز همانند ساير 
حوزه ها دست نيافتني و متوقف ناشدني است با نسبت 
دادن انبوهي از اتهامات عليه كش��ورمان مي گويد: 
»اقدامات تهران عليه منافع خارجي عمدتاً جاسوسي 
و خرابكارانه و به صورت نرم بوده است. تهديد سايبري 
ايران، جاسوسي، خرابكاري و انتقام در فضاي سايبري 
است اما در صورت لزوم ايران به صورت استراتژيكي 

در حمات مخرب، براي حمله متقابل عليه دشمنان 
شناخته شده اش، درگير خواهد شد.«

 در بخش��ي از اي��ن گ��زارش آم��ده اس��ت: »اين 
اكوسيستم منحصربه فرد شامل اپراتورهاي گوناگون 
دولتي با قابليت ها و وابس��تگي هاي متفاوت است. 
در طول يك دهه كه ايراني ها در عمليات سايبري 
مشغول فعاليت هستند، عوامل تهديد به نظر از هيچ 
جايي نيستند و تا زمان نابودي كمپين ها، با رفتار 

خاصي عمل مي كنند.«
هفته پي��ش ارون عي��دان ژنرال صهيونيس��تي و 

صاحب ش��ركت امنيت س��ايبري عيدان در مقاله 
خ��ود در پاي��گاه خبري عرب��ي 21 نيز ب��ه قدرت 
سايبري ايران اعتراف و تأكيد كرد كه ايران پس از 
تحريم هاي امريكا، فعاليت زيادي در فضاي مجازي 
به راه انداخته و تاش مي كن��د در فضاي مجازي 
موضع خ��ود را محكم  كند و اين موضوعي اس��ت 
كه بايد به آن اعتراف كنيم ت��ا بتوانيم با آن مقابله 
نماييم. وي در بخش ديگري از مقاله خود با استناد 
به حرف جان برينان رئيس سابق سازمان اطاعات 
امريكا )CIA( مي گويد، ايراني ها بس��يار باهوش 

هستند. همچنين هفته نامه نيوزويك در گزارشي 
هكرهاي ايراني را بهترين هاي جهان خوانده و ارتش 
سايبري ايران را خطري بزرگ تر از چين، روسيه و 
كره شمالي براي ايالات متحده عنوان كرده است. 
سايت )TurboFuture( در تاريخ هفتم مارس 
201٨ ادعا مي كند ارتش سايبري ايران پنجمين 

ارتش سايبري قدرتمند دنياست. 
»آژانس امنيت ديجيتال اروپا« نيز اخيراً در گزارشي 
تأكيد مي كند كه چين، روس��يه و ايران سه عامل 
س��ايبري توانمند و فع��ال در رابطه با جاسوس��ي 
اقتصادي هس��تند. اين آژانس مدعي ش��ده است 
كه ايران »حمات س��ايبري خ��ود« را در صورت 
عدم موفقيت در پايبند نگه داش��تن اتحاديه اروپا 
به توافق هس��ته اي گس��ترش مي دهد. ماه نوامبر 
نيز رويترز طي گزارش��ي در اين باره مدعي ش��د: 
»در پي تاش اي��ران براي افزاي��ش تأثير خود در 
خاورميانه و فراتر از آن، هكرهاي ايراني پشت پرده 
مسائلي همچون حمات سايبري و حمات آناين 
با اطاعات دروغين قرار دارن��د.« قابل توجه آنكه 
اداره حفاظت از قانون  اساس��ي موسوم به سرويس 
اطاعات امنيت داخلي آلم��ان )BfV( نيز توانايي 
رو به رشد ايران در زمينه مس��ائل سايبري را مهم 

ارزيابی كرده است. 
   استيصال از پيشرفت های سايبری ايران

در حالي امروز رسانه هاي غربي اتهامات جاسوسي 
يا خرابكارانه متعددي نيز در حوزه سايبري )همانند 
اتهامات موشكي هسته اي و منطقه اي( به ايران وارد 
مي كنند كه نه تنها هيچ كدام از اين اتهامات تاكنون 
به اثبات نرسيده بلكه اين دسته از اتهامات در اصل 
پذيرش قدرت روزافزون جمهوري اسامي ايران در 
حوزه سايبري و اعتراف تلخ به آن است، كمااينكه در 
گزارش هاي سالانه و چند ساله ايالات متحده نيز به 
پيشرفت هاي چشمگير جمهوري اسامي ايران در 
اين حوزه اشاره شده است و مقامات و مراكز قدرت 
در اين كشور مي خواهند با ابزارهاي مختلف روند 

چنين توسعه اي را متوقف كنند.

استيصال غرب از پيشرفت هاي سايبري ايران
پيشرفت هاي 40 ساله تنها محدود به حوزه های دفاعي، نظامي و هسته اي نيست

دس�تيار و مش�اور عال�ي فرمانده�ي معظ�م كل ق�وا گفت: 
ه�م اكن�ون اطلاع�ات دقيق�ي داري�م ك�ه امريكايي ه�ا 
تروريس�ت هاي داعش�ي را به افغانس�تان منتق�ل مي كنند. 
به گزارش مهر، سرلشكر سيديحيي صفوي دستيار و مشاور عالي 
فرماندهي معظم كل قوا در آيين گراميداشت چهلمين سال پيروزي 
انقاي اسامي ايران و تجليل از مقام آوران علمي فرهنگي آموزشي 
دانشكده جغرافيای دانشگاه تهران كه در محل سالن خليج فارس 
اين دانش��گاه برگزار گرديد با موضوع »تفاوت ه��اي انقاب ملت 
بزرگ ايران ب��ه رهبري حضرت امام)ره( با چهار انقاب فرانس��ه، 
چين و كوبا« به سخنراني پرداخت و گفت: جوانان قديم با همت و 
تاش خود انقاب را تاكنون به اينجا رسانده اند، اميدواريم جوانان 
كنوني تاريخ ۴0سال بعد انقاب را با هوشمندي، شجاعت و ايمان 
رقم بزنند و اين راه را به سرانجام برسانند. بايد قدر ملت و رهبري 

عزيزمان را و قدر شهدا و كشور را بدانيم. 
وي افزود: طي 2۳0سال گذشته پنج انقاب كبير فرانسه، انقاب 
چين، انقاب روس��يه، انقاب كوبا و انقاب كبير اسامي ايران در 
جهان رخ داده است كه در ميان اين انقاب ها، انقاب اسامي ايران 

تفاوت هاي بسياري با ساير انقاب ها داشته است. 
وي نفي نظام دوقطبي قدرت در جهان را از تفاوت هاي انقاب اسامي 
ايران با ساير انقاب هاي جهان دانست و گفت: از پايان جنگ جهاني 

دوم انقاب اسامي ايران دو قطب قدرت موجود در جهان را نفي كرد 
و زمينه ساز شكل گيري نظام چندقطبي در جهان شد، به گونه اي 
كه جهان كنوني به سمت چندقطبي شدن قدرت در حال حركت 
است. يكي از قدرت هايي كه غربي ها از آن اسم نمي برند شكل گيري 

و زمينه سازي تشكل قطب قدرت جديد جهان اسام است. 
سرلشكر صفوي بااشاره به دس��تاوردهاي جمهوري اسامي ايران 
در ۴0س��ال گذش��ته افزود: جمهوري اس��امي ايران در ۴0سال 
گذشته توانسته است وزن ژئوپلتيكي و قلمرو و مرز ژئوپلتيكي خود 
را در منطقه غرب آسيا با عمق بخشي به دفاع استراتژيك در مقابل 
تهديدات صهيونيس��ت ها ارتقا دهد و هم اكن��ون چه امريكايي ها 

بخواهند و چه نخواهند ايران يك قدرت منطقه اي است. 
سرلشكر صفوي ادامه داد: نظرات بسياري در مورد انقاب ها وجود 
دارد كه اكثر آنها مي گويند مذهب نمي تواند عامل انقاب باش��د 
در حالي كه رخداد انقاب اس��امي ايران به رهبري حضرت امام 
خميني)ره( نظريه هاي مربوط به عل��ل پيدايش انقاب ها و اينكه 
ايدئولوژي و مذهب نمي تواند ملت ها را رهبري و دعوت به انقاب و 

بسيج مردمي كند، به چالش كشيد. 
سرلشكر صفوي در ادامه با اشاره به شكست هاي امريكا در عراق 
و افغانستان افزود: برخي از استراتژيست هاي امريكا اذعان كردند 
راهبرد امريكا در حمله به عراق و افغانس��تان اش��تباه بود و آنها 

دش��من ايران را از بين بردند كه هزينه هاي مالي بس��يار و بيش 
از 20هزار نفر كش��ته و زخمي نتيجه اين راهبرد اش��تباه بود در 
حالي كه دشمن اصلي امريكا، روسيه و چين است و از اين خطاي 
استراتژيك، روسيه و چين براي پيشرفت اقتصادي شان استفاده 
كردند. امريكايي ها مي خواستند ظرف دو يا سه سال دشمن لائيك 
در عراق و افغانس��تان ايجاد كنند در حالي ك��ه هم اكنون دولت 
عراق يك دولت مسلمان با اكثريت پارلمان شيعي است و دولت 

افغانستان نيز دشمن ما نيست. 
وي در ادامه به تبيين تدابي��ر و آينده نگري رهبر معظم انقاب در 
مسئله سوريه و مقابله با تروريست هاي تكفيري پرداخت و گفت: 

با توطئه امريكايي ها و صهيونيس��ت ها و برخي كشورهاي عربي 
بيش از 100هزار نفر داعش��ي به جان دولت و ملت سوريه و عراق 
افتادند و پس از آنها نيز مي خواستند س��راغ ايران بيايند و ادعاي 
خافت خراسان را داشتند و براي آن هم امير تعيين كرده بودند؛ 
تروريست هايي كه دستگاه ها و س��رويس هاي اطاعاتي امريكا و 
صهيونيس��تي و انگليس��ي آنها را به راه انداخته بودند. هم اكنون 
نيز اطاعات دقيقي داريم كه امريكايي ها تروريست هاي داعشي 
را به افغانستان منتقل مي كنند.  دستيار و مشاور عالي فرماندهي 
معظم كل قوا گفت: دولت سوريه و عراق از ايران كمك خواستند 
و با تدابير حضرت آقا و كمك هاي مستشاري ايران تروريست هاي 
تكفيري نتوانستند به اهداف خود برسند و ائتاف ايراني، روسيه و 
حزب الله لبنان با مجاهدت برادران افغان توانست ائتاف امريكايي 
صهيونيستي و برخي از كشورهاي عربي را بشكند و تركيه نيز پس 
از سال 201۶ به ائتاف ايران روسيه پيوست. سرلشكر صفوي در 
جمع بندي پاياني صحبت هاي خود گفت: بايد بگويم قدرت امريكا 
و همچنين صهيونيست ها رو به افول است ولي قدرت ايران رو به 
افزايش است و ما يك قدرت منطقه اي هستيم و ملت ايران يك ملت 
تمدن ساز و شريف با شجاعت و داراي تمدني چندهزار ساله است و 
با وجود رهبري عادل و دلسوز و وجود اسام ناب محمدي مي توانيم 

زمينه هاي پيشرفت بسياري را فراهم كنيم.

وزي�ر دف�اع ب�ا بي�ان اينك�ه 
محروميت زدايي و كمك به مردم   دفاعي

در زمان صلح براي نيروهاي مس�لح مهم اس�ت، گفت: عمق 
اس�ت.  م�ردم  درون  مس�لح  نيروه�اي  راهب�ردي 
به گزارش فارس، امير حاتمي وزير دفاع پس از بازديد از نمايشگاه 
اقتدار بهداري رزمي نيروي زميني س��پاه در جمع مديران گفت: 
سال چهلم انقاب اسامي بس��يار ويژه است چراكه اعتقاد داريم 
در سن ۴0سالگي انقاب به اوج بالندگي و شكوفايي رسيده و در 
سكويي ايستاده كه مي تواند صدها س��ال تمدن اسامي را پيش 
ببرد و از آن طرف هم دشمن تاش هاي خود را كرده كه سال چهلم 
را ما نبينيم، البته كور خوانده اس��ت.  امير حاتمي اظهار داشت: 
مشكات فعلي با توجه به ظرفيت ها و توانايي ها و با سرعت فراوان 
حل ش��ده و از آن عبور خواهيم كرد و مي دانيم ب��ا توجه به توان 

داخلي قطعاً از اين مسير مي گذريم 
چراكه مي دانيم مشكات بدتر از اين 
را داشته و تحمل كرده ايم. استفاده 
از توان داخلي در نيروهاي مسلح در 
حد اعاس��ت و اميدواريم در ديگر 
بخش هاي كشور هم چنين رويه اي 
وجود داشته باشد. سرنوشت كشور 
و قوا توسط نيروهاي مسلح مشخص مي شود و يكي از رسته هايي 

كه در نيروهاي مسلح بسيار مهم است، بهداري رزم است.  
وي افزود: بهداري رزم در سپاه پاس��داران چون در دفاع مقدس 

شكل گرفته شرايط كارآمدي دارد و اين توقع ما در سپاه برآورده 
شده است. در كشور ما مردم بايد به نيروهاي مسلح و بهداري رزمي 
دلگرم باشند كه مي تواند در حفظ روحيه مردم مهم باشد چراكه 
مي دانند رزمندگان ما جان بركف هستند. جان تك تك يگان هاي 
بهداري رزمي بسيار مهم است و سازماندهي خوبي در عمليات ها 

بايد در اين بخش وجود داشته باشد.  
امير حاتمي تصريح كرد: محروميت زداي��ي و كمك به مردم در 
زمان صلح براي نيروهاي مس��لح ايران مهم اس��ت چراكه عمق 
راهبردي ما درون مردم است.  وي گفت:  مردم ولي نعمت و صاحب 
اصلي كار و نظام و انقاب هس��تند و در دوران صلح بس��يار مهم 

است كه نيروهاي مسلح به مردم خدمات بدهند. اينكه در كشور 
تجهيزاتي خريداري و آماده شود ولي در انبارها خاك بخورد بسيار 
بد است ولي بايد كاري كنيم كه اين تجهيزات عملياتي شده و در 
خدمات دهي به مردم از آن استفاده كنيم، لذا بايد پيش بيني هاي 

لازم در حوادث از قبل صورت گيرد. 
امير حاتمي گفت: از مسئوليت هاي اوليه حاكميت آن است كه 
از مردم در ح��وادث مختلف حمايت كند كه البت��ه بيمه و امداد 
بخشي از خدمات دهي است ولي نيروهاي مسلح در اين موضوع 
سربلند هستند. وزير دفاع و پشتيباني نيروهاي مسلح گفت: به 
دنبال توس��عه ظرفيت آمبولانس ها، بالگردها و ارتقای كيفيت 
تجهيزات آنها در سال ۹٨ هستيم.  امير حاتمي در پايان افزود: در 
شجره طيبه سپاه روحيه جهادي وجود دارد و من به اين روحيه 

غبطه مي خورم.

سرلشكرصفوي:امريكاييهاتروريستهايداعشيرابهافغانستانمنتقلميكنند
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